
1/3

14 října, 2024

Dr. Sucharit Bhakdi představil nový diagnostický test
pro oběti takzvaného „Covid očkování“

necenzurovanapravda.cz/2024/10/dr-sucharit-bhakdi-predstavil-novy-diagnosticky-test-pro-obeti-takzvaneho-
covid-ockovani

I když je již doba, kdy stály dlouhé fronty na experimentální injekce
dávno za námi, stále se projevují vedlejší účinky těchto injekcí jak u
již dříve očkovaných, tak u těch, kteří si nechali aplikovat posilovače.

Jedním ze známých a poměrně častých vedlejších účinků těchto
injekcí je trombóza, což samozřejmě mainstream zamlčuje. Tam
naopak slyšíme tytéž lži, jaké byly šířeny již na počátku: „vakcíny
jsou bezpečné a účinné.“

To je alespoň v poslední době slyšet z mainstreamu, který k tomu
přidává varování před rychle se šířící covidovou nákazou. Nejspíš se
nakonec i nyní najdou jedinci, kteří při vyvolávané hysterii znovu rádi
nastaví rameno.

Obětí těchto injekcí tak bude zřejmě stále dostatek. A právě
především pro ně nyní vyvinul dr. Sucharit Bhakdi s jeho kolegou dr.
Strasserem nový diagnostický test.

Dne 24. září ve Vídni představil Prof. Dr. Sucharit Bhakdi novou
diagnostickou metodu pro lidi, kteří mohou trpět poškozením
způsobeným očkováním.

Společně s přednášejícím Dr. Strasserem vyvinul test, který
měří průtok krve do kapilár v nehtových lůžkách.

Tento nově vyvinutý test by měl také velmi dobře ukázat problémy s
trombózou. Další pozitivní zprávou je, že podle profesora
nattokináza funguje v terapii velmi dobře, což lze prokázat i tímto
testem.
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Profesor Bhakdi vysvětlil své poznatky ze spolupráce s
přednášejícím Dr. Hannesem Strasserem exkluzivně
pro report24 následovně.

Prof. Bhakdi vysvětlil:

„Důležitým výsledkem vídeňského setkání FPÖ  12. dubna 2024 bylo, že jsem si
vyměnil nápady s Hannesem Strasserem.

Hannes Strasser je praktický lékař s rozsáhlou praxí a zároveň politicky aktivní v
FPÖ. Je to také on, kdo FPÖ po celou dobu velmi dobře radil.

Hannes Strasser je velmi dobře informovaný člověk. Řekl mi: „Přemýšleli jsme o
tom, pokud byste měl pravdu, že malé a nejmenší cévy jsou ucpané tromby, pak by
to mohlo být viditelné na nehtových lůžkách.

Existují velmi jednoduchá mikroskopická vyšetření cév v nehtových lůžkách, která
jsou neinvazivní, nejsou drahá a jsou také lehce proveditelná.“

Řekl jsem: „Jo, to je velmi dobrý nápad. Je tu někdo, kdo to
dokáže?“ Byla tam jeho kolegyně a řekla: „Chci se na to co nejdřív
podívat.“ Udělala to okamžitě. O pět týdnů později mi Hannes
zavolal a řekl:

„Je to neuvěřitelné. Kolegyně provedla toto vyšetření nehtového
lůžka u každého, kdo byl podezřelý z poškození vakcínou. U velmi
mnoha, myslím, že dokonce u většiny, pozorovala cévní změny.“

Pak pokračovali tím, že zvažovali, zda řešení trombů může hrát
důležitou roli, pokud jsou cévní blokády významné. Toho můžete
dosáhnout pomocí nattokinázy.

Nattokináza je látka, která je prakticky národním jídlem Japonců, a
říká se, že jsou tak staří, protože od dětství jedí nattokinázu.

Nattokináza způsobuje, že Japonci žijí velmi dlouho

Pak mě napadlo, že možná všichni máme ve stáří ucpané cévy,
zejména ty nejmenší cévy v mnoha orgánech. Možná si toho
nevšimneme, ale orgány se díky tomu necítí lépe.
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Z těchto cévních blokád nemládnete. Možná je to tím, že Japonci
tyto malé ucpané cévy znovu otevírají na celý život, a proto se cítí
lépe a jejich orgány žijí déle. To je moje hypotéza.

Tato hypotéza je většinou ortodoxních lékařů prohlášena za šílenou
a já jsem opět nazván cvokem. Ale ta myšlenka mi připadá
vzrušující. Mohu vám říci, že jsem začal užívat nattokinázu sám a
nyní dělám malou reklamu na nattokinázu.

A musím říct, že na sobě pozoruji pozitivní účinky. Nebudu uvádět
žádné podrobnosti, ale okamžitě jsem se zeptal Hannese:

„Je to všechno zdokumentováno?“ Hannes řekl: „Ano, bereme
pacienty, anamnézu a nálezy před léčbou nattokinázou a po ní.
Některá zjištění jsou docela překvapivá, protože krevní oběh je
téměř normalizován.“

Studie se blíží ke konci

Pak jsem mu řekl: „Tak z toho udělej studii a publikuj ji co nejdříve v
mezinárodním vědeckém časopise. To by světu poskytlo metodu
diagnostiky poškození vakcínami, za prvé, a za druhé, léčbu, která
by mohla mít pozitivní účinky na mnohé.

Neříkám, že se znovu úplně uzdraví, ale méně nemocní je lepší než
velmi nemocní.“

Tolik z rozhovoru s dr. Bhakdim. Jakmile bude nová studie k
dispozici, samozřejmě ji zde zveřejním…

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 10 Průměrně: 5]

 
 


